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في  كسارة  من  )الخرسان(  البحص  مادة  توريد  في  ذاتية  مصادر  على  تعتمد  القابضة  أبوقفرة  شركة  إن 
منطقة العمارة – محافظة خميس مشيط – وهذه الكسارة متخصصة في إنتاج البحص )الخرسان( وبطاقة 

إنتاجية تبلغ )1500 طن/ساعة (.
ويعد إنتاج هذه الكسارة من البحص المرحلة الأولى في سلسلة التزويد لمصانع البلك والخرسانة الجاهزة 

وذلك لضمان الاستقرار والاستمرارية في تزويد المواد الأولية ذات الجودة العالية من مصادر ذاتية.
إن هذه الكسارة تزود فرع الشركة )البلك – والخرسانة الجاهزة( بأفضل نوعية من المواد الأولية حيث يتم 

فيها تنظيف الحجر مرتين قبل توريده ويتم اختبار هذا الحجر بناء على فحوصات مخبرية دورية.

المحاجر والكسارات
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Abu Qafrah Holding Co. has its own quarries and stone crushers plant located 
in Al-Ammara district in Khamis Mushait city, and it is specialized in producing gravel with 
a capacity of 1500 ton per hour which is the first step in our supply chain process in order 
to insure the stability of supplying the raw materials with high quality and to eliminate any 
outsource supplying of raw materials.

This plant give us the best quality of raw materials because in it we clean the stone two times 
before supplying and we choose the type of stone according to periodic lab tests.

Quarries & Crushers


